

### **AASAL PARTNERS OFFICE**

## **Private Advisory Services**

Excellence In Consulting Distressed Companies & Debt
Coordination Alternative Investment

مكتب آسال بارتنرز للخدمات الإستشارية الخاصة

المملكة العربية السعودية – الخبر – طريق الملك فهد (الكباري) س.ت 2050233060

**AASAL Partners Office** 

Kingdom Of Saudi Arabia - Khobar C.R 2050233060

Website: www.aasalpartners.com - Email: info@aasalpartners.com

Phone: +966 13 807 7575 - Fax: +966 13 807 7575

## ▶ فكرة إنشاء مكتب آسال بارتنزر

إن قطاع الاستثمارات البديلة غير مخدوم بالكامل وحديث عهد بالسوق السعودي والشرق الأوسط عامة كما أن تغير الضروف الإقتصادية في المنطقة ولدت أزمات لدى بعض الشركات مما تسبب في خروجها من السوق

ومن منطلق خبرتنا ودراستنا التخصصية لهذا المجال النادر بالمنطقة قررنا بداية عام ٢٠١٧ عمل مكتب يقوم وبالشراكة مع عدة جهات متخصصة على تنسيق الإستثمارات البديلة وتعريفها للمستثمرين وتوفير المشورة الخاصة للشركات والديون المتعثرة لمساعدتها في تجاوز ازمتها

#### ▶ How did AASAL Partners start?

Because the Alternative investment sector is new to the Saudi market and to rest of MENA region, also it is not fully served. Also the change of the economic environment cause some default to many companies.

We based our business in specialized knowledge in Alternative investment and with partnership with respectful parties, we decide to open our office early of 2017 to be the joint point between investors and this alternative investment and provide the best private consultation services to distressed debt and companies to help them pass their problems.

## الرؤية

أن نكون أفضل مزودين للاستشارات والغرص الإستثمارية الخاصة في جميع المجالات التجارية ومختلف الأصول المتنوعة في مجال الاستثمارات البديلة وحلول الشركات والديون المتعثرة

#### Vision

To be the region's preferred consultation service providers in many fields of Alternative investment and distressed debt and companies solutions.

## الرسالة

تتركز رسالتنا الهامة في إكتسا<mark>ب الثقة ا</mark>لكبيرة من عملاءنا من خلال القيمة المضافة لإنشطتهم الإستثمارية والتجارية مما يجعل من نجاحنا نموذج متميز في نجاح كافة نشاطات الأعمال

#### Mission

To be a trusted investment service providers to our clients, and add value to their companies and investment which will make our business model a successful model in many business activities.

## ♦ كيف هي إستراتيجية عملنا

إن هدفنا الرئيس هو جمـَع الأطراف وتقديم المشورة المناسبة في صفقة تحقق العائد المجزي وقيم كبيرة مضافة لإعمالهـم ونقوم بإفتراض افضل سيناريو لما سوف يحـدث

### وترتكز هذه الاستراتيجية على مبدأين أساسية وهي

- أولاً : نقوم بالبحث عن الفرص الممكنة والديون والشركات المتعثرة في المنطقة وفي مجالات استثمارية متعددة
- ثانياً : يتركز بحثنا الرئيسي على فرص إنتقائية في المملكة العربية السعودية ودول مجلس التعاون
   الخليجي من خلال شركائنا في المنطقة

#### What Do We do

Our primary goal is to match all parties and provide the best consultation services to come up with successful deal that will carry a big profit and add value to their businesses, we assume the best scenarios of what will happen.

### There are two main strands to our business strategy:

- First, we seek out opportunities all around region for direct investment or distressed debt and companies.
- Second, we look for selective investments in the sector mainly within the Saudi and GCC region.

## اعمالنا

أننا لا نبحث عن الإستثمارات المباشرة فقط ولكننا نتميز في مجال إختيار الإستثمارات البديلة ونقوم بالتنسيق والتسويق لكل ما يخص تلك الإستثمارات وتوفير المشورة المناسبة لها وتشمل على سبيل المثال

- 1 الإستثمار في الملكية الخاصة
  - 2 ترتيب المشاريع المشتركة
- 3 البحث عن فرص الإندماج والاستحواذ
- 4 التنسيق للإستثمار في قطاع الطيران
- 5 توفير الحلول الإبداعية للشركات والديون المتعثرة
  - 6 إعادة هيلكة الشركات

### What Do We do

We don't look for direct investment only but our main market is the Alternative investment markets where we coordinate and market all related deals and provide consultation services such as:

- 1 Private Equity Funds.
- 2 Arrange for Joint Venture (JV).
- 3 Merger & Acquisition.
- 4 Aviation investment.
- 5 Provide a unique consultation services to distressed companies and debt.
- 6 Corporate restructuring.

# ◄ الإستثمار في الملكية الخاصة

بدأ ال<mark>إستثمار في الملكية الخاصة بالتوس</mark>ع كثيراً في المنطقة لما له من سبب في تطور وتوسع الشركات ونموها بشكل كبير

### Private Equity Investment

Investing in private equity has begun to expand in the region because of the big impact in companies and their expansion

## ◄ المشاريع المشتركة

تنظر الشركات دائماً <mark>إلى التوسع والنمو في نشاطها من خلال المشاريع المشتركة مع الشركات</mark> الأخرى أو المستثمري<mark>ن لما له من أثر كبير في زيادة القيمة والعائد الكبير على أنشطتهم الأساسية</mark>

#### Joint Venture

Companies always looking for expand and growth through Joint venture or with other investors because of huge impact on their businesses and value added to them

## أنشطة الإندماج والإستحواذ

نظراً لبعض الضروف الإقتصادية لبعض الشركات فإنها تلجأ إلى النظر في أمكانية تحسين وضعها الإقتصادي من خلال الإستحواذ على شركات أو انشطة أخرى أو الاندماج معها لتكوين كيانات اقوى وأكثر قدرة على النمو

## Merger and Acquisition Activities

Because of economic situations some companies tend to look for merger and acquisition strategy to develop their businesses by acquiring other companies or merge with them to make big stronger units.

# ▶ الإستثمار في قطاع الطيران

ن<mark>ظراً للتو</mark>سَّعَ الكبير ودخول منافسين جدد في الأسواق الخليجية في قطاع الطيران وكسوق واع<mark>د</mark> ينمو ب<mark>واق</mark>ع % على المستوى الدولي ومتوقع الإستمرار بالنمو خلال العشرين سنة القادمة وجاذبية الإستثمار فيه من خلال صناديق خاصة ( إيجار / تأجير) وعقود تشغيل وصيانة

## Aviation investing

The aviation markets is expanding in the region with many competitors. This market is growing by 5% per annum globally for the next twenty years. There is many (rent/lease) and operation and maintenance contracts which need expansion.

## ♦ إعادة هيلكة الشركات

تعتبر إعادة هيكلة الشركات من الحلول الناجحة للشركات المتعثرة لتجاوز أزمتها التشغيلية والرأسمالية ونحن نوفر أفضل الحلول الممكنة وبأقل التكاليف مقارنه بغيرنا وبمخرجات نهائية متميزة

## Corporate restructuring

Corporate restructuring considered to be the best solutions for distressed companies to pass its financial and operational issues, were we provide the best solutions with very low fees compared to others with successful results

## ◄ توفير حلول وخدمات استشارية مبتكرة للشركات والديون المتعثرة

تحتاج الكثير من الشركات لبعض الاستشارات الخاصة بسبب تعثر وضعها المالي والتشغيلي وزيادة حجم المديونية عليها , حيث أننا نوفر حلول مبتكرة ومتميزة تساعد الشركة على تجاوز مشاكلها التشغيلية وبرسوم رمزية لا تقارن مع حجم النجاح الكبير المحقق لذلك

> كما نوفر حلول للديون المتعثرة المرهونة بإصول ونساعد في إيجاد افضل الحلول لها ويأُقل تكلفة

## Provide a unique consultation services to distressed companies and debt

Many companies need some private consultation services because of some problems in its operational and financial situation, and the increasing size of debt. Where we provide some unique and innovative solutions which allows companies to solve this problems and we charge a small amount of fees comparing that to the achieved result.

We also provide solutions to distressed collateralized debt where we try to make the best solutions for it with a very low financial cost.

## ◄ كيف هي إستراتيجية عملنا

إن هدفنا الرئيس هو جمـَع الأطراف وتقديم المشورة المناسبة في صفقة تحقق العائد المجزي وقيم كبيرة مضافة لإعمالهـم ونقوم بإفتراض افضل سيناريو لما سوف يحـدث

### وترتكز هذه الاستراتيجية على مبدأين أساسية وهي

- أولاً: نقوم بالبحث عن الفرص الممكنة والديون والشركات المتعثرة في المنطقة وفي مجالات استثمارية متعددة
- ثانياً : يتركز بحثنا الرئيسي على فرص إنتقائية في المملكة العربية السعودية ودول مجلس التعاون
   الخليجي من خلال شركائنا في المنطقة

#### What Do We do

Our primary goal is to match all parties and provide the best consultation services to come up with successful deal that will carry a big profit and add value to their businesses, we assume the best scenarios of what will happen.

#### There are two main strands to our business strategy:

- First, we seek out opportunities all around region for direct investment or distressed debt and companies.
- Second, we look for selective investments in the sector mainly within the Saudi and GCC region.

# ▶ بعض عملائنا

### Some of the Customers we work with











### اخلاء مسؤولية

نحن نقدم فقط إستشارات خاصة للادارات العليا في الشركات حسب الترخيص الرسمي من وزارة التجارة والاستثمار ولا نقوم بأي عمليات إدارة محافظ أو جمع رؤوس أموال وحفظها لأي نشاط م ما ذكر في هذا العرض التقديمي أو أي نشاط مالي أو إستثماري يستلزم الترخيص من الجهات المختصة

### **Disclamimer**

We here provide private consultation services to company's senior management according to the license from the ministry of commerce and investment and we do not do any operations of portfolio management or collect capital for the mentioned activities in this profile or any or investment activity which require approval from other authorities.

